
 

 

Referat d. 22.08.24 
 
Tidspunkt: 19-21.30, bestyrelsen mødes 18.30  
Deltagere: bestyrelsen og ledelsen på Gården 
Afbud: Morten  
Kage:  Laila 
Ordstyrer: Nanna 
Referent: Line 
 

1. Referat fra sidste møde godkendes og underskrives 

2. Nyt fra Gården og bestyrelsen (fælles punkt) 

 Arbejdsweekend 

o 42 voksne og 32 deltager til arbejdsweekend 2024.  

 Nicolajs orange lap 

o Nye arbejdstidsregler – afventer Holstebro kommune.  

o Madordning – Det er tid til afstemning, hos forældrene. Der vil komme et skriv ud 

fra personale og bestyrelse omkring afstemningen.  

o SFO på skolen er startet. Der er ingen morgen pasning på skolen, Gården tilbyder 

pasning af de børn der har behov for morgenpasning. Der er kommet et tilbud om 

en eftermiddagsplads ordning, for de børn der ikke har behov for en fuldtids SFO 

plads. 

o Personalesituationen er ved at være stabil igen. Medhjælperne, Nicolai på blå og 

Signe på rød er kommet godt i gang.  

o Der har været uanmeldt tilsyn på Gården i august. Der vil komme et planlagt besøg 

d. 28/8.  

3. Nyt fra bestyrelsen 

 Vedtægts ændringer – hvordan griber vi det an. 

o Til næste bestyrelsesmøde skal vedtægterne drøftes.  

 Samtale med Nicolaj 

o Bestyrelsen skal have LUS samtale med Nicolaj. Til mødet skal Nanna deltage fra 

bestyrelsen, de vil indbyrdes finde en dato.   

4. Fællesmøde 18. September.  

Evaluering af læreplaner; bestyrelsen skal gennemgå læreplanen sammen med Gårdens personale.  

 

 



 

 

5. DLO mødet i juni 

6. Nyt om solceller? 

Der arbejdes i øjeblikket på, om leje af solceller kunne være et god mulighed for Gården. Alternativ 

afvente en kommende lovgivning, vedrørende solceller på offentlige bygninger via Holstebro 

kommune. 

 

7.  Datoer for bestyrelsesmøder 

 18/9 vil være et Fællesmøde med Gårdens personale  

 Nye datoer for kommende bestyrelsesmøder 2024.  

o 24/10 + 25/11  

8. Evt.  

Der er blevet udvalgt et festudvalg til årets julefrokost; Birgitte, Mette og Pia fra personalegruppen 

og Laila fra bestyrelsen.  

 

Til næste bestyrelsesmøde skal der på dagorden:  

Sommerfest – Skal det være en tradition hvert år, eller skal det i kalenderen hvert tredje år?  

Vedtægtsændringer  

 
 


